

Amendment 002

This Amendment is raised to:

- A. Answer the proponent's questions.
- B. Clarify the RFSO following proponent's questions.

A. Questions / Answers

NO.	QUESTIONS / ANSWERS – QUESTIONS / RÉPONSES
1	See Amendment 001 / Voir modification 001
2	See Amendment 001 / Voir modification 001
3	See Amendment 001 / Voir modification 001
4	See Amendment 001 / Voir modification 001
5	See Amendment 001 / Voir modification 001
6	<p>QUESTION: In the RS, can the proponent submit the same personnel for multiple of the senior personnel roles and project personnel roles indicated in the table provide in Section 3.2 Consultant Responsibilities?</p> <p><i>Dans les SR, le proposant peut-il soumettre le même personnel pour plusieurs des rôles de personnel senior et des rôles de personnel de projet indiqués dans le tableau prévu à la section 3.2 Responsabilités du consultant ?</i></p> <p>ANSWER: The proponent can submit the same person for multiple roles if they are qualified for each of those roles. In general, its beneficial to show a good depth of resources.</p> <p>RÉPONSE: Le proposant peut soumettre la même personne pour plusieurs rôles si elle est qualifiée pour chacun de ces rôles. En général, il est avantageux de montrer une bonne profondeur de ressources.</p>
7	<p>QUESTION: The personnel roles of Project Manager and Draftsman are identified in the table presented in Section 3.2 Consultant Responsibilities (in the RS). However, they are not identified in the Category of Personnel Tables presented in Appendix B – Price Proposal, please clarify?</p> <p><i>Les rôles personnels du gestionnaire de projet et du dessinateur sont identifiés dans le tableau présenté à la section 3.2 Responsabilités du consultant (dans la RS). Toutefois, ils ne sont pas identifiés dans les tableaux des catégories de personnel présentés à l'annexe B - Proposition de prix, veuillez préciser ?</i></p>

	ANSWER: See clarification 002.2 below.
	RÉPONSE: Voir clarification 0002.2 ci-dessous.
8	QUESTION: Clarify requirements of Senior Land Surveyor. Does the Land Surveyor require appropriate accreditation or is a standard engineering surveyor acceptable? <i>Clarifiez les exigences de l'arpenteur principal. L'arpenteur doit-il être dûment accrédité ou un ingénieur arpenteur standard est-il acceptable ?</i>
	ANSWER: The requirement for Land Surveyor is identified in table 3.2 (A registered provincial land surveyor in good standing in the province of work with minimum 15 years of directly related experience.).
	RÉPONSE: Les exigences en matière d'arpenteur sont indiquées dans le tableau 3.2 (Un arpenteur en règle dans la province où il travaille et possédant au moins 15 ans d'expérience directement liée à son travail).

B. RFSO Clarifications

002.1 p.85 item 3.2.4.3 (following amendment 001, item 001.3)

ADD:

The experience from each key personnel does not necessarily need to come from their tenure with the proponent company. However, the projects submitted under 3.2.3 "Past Experience" in the rated requirements must be from the proponent company.

002.2 p.95 APPENDIX B - PRICE PROPOSAL

REMOVE:

APPENDIX B – PRICE PROPOSAL.

REPLACE WITH:

APPENDIX B – PRICE PROPOSAL - REV.1 attached.

ALL OTHER TERMS & CONDITIONS REMAIN UNCHANGED